

Grout and Natural Stone
SEALER

SAMAN 

SCPELLANT
à coulis et pierre naturelle

**Just one coat required
Une seule couche**

- Maintain the original color of your grout and natural stone
- Silicone-Free
- Clear

- Conserve la couleur d'origine des joints de coulis et de la pierre naturelle
- Sans Silicone - Clair

PHOSPHATE FREE / SANS PHOSPHATE
**ENVIRO
BIODEGRADABLE**



500ml (16oz)

The **Ultimate Grout Sealer** is a silicone free protector that can be used over any type of grout, tiles and natural stone such as marble, slate and travertine. It is your best buddy to effectively seal and protect the surface against all kinds of stains and will not change the original color. Once sealed, liquid beads up, oils and dirt do not penetrate.

DIRECTIONS:

New Grout: Wait at least 48 hours and then apply ONE COAT of the Ultimate Grout Sealer on the grout line. Wipe off the excess from tile as you go along. **Old Grout:** Use The Ultimate Grout Cleaner to remove all residue or old sealer. Wait until the grout line is completely dry and the apply ONE COAT of the Ultimate Grout Sealer on the grout line. Wipe off the excess from tile as you go along.

STORAGE: Freeze/Thaw stable. If frozen, allow to thaw before using. **CLEAN UP:** Clean all tools with warm water and soap immediately after use.

NOTE: Always test on an inconspicuous area to check the desire result and the compatibility of the product on the surface that needs to be sealed.

RECOMMENDED APPLICATORS: Artist brush or a grout sealer brush bottle applicator.

COVERAGE: Porous Surface: 30-50 sq.ft. per 500ml (3-5 sq. meter), Dense Surface: 100-150 sq.ft. per 500ml (10-15 sq. meter), Grout Line (calculated for 500ml): Tile 12X12: 2500-5000 sq.ft., Tile 6X6: 600-1250 sq.ft., Tile 4X4: 300-600 sq.ft. (depending on the grout width)

DRY TIME AND CURE: Dry to touch in 30 min, 100% cure after 24h.

FLOOR MAINTENANCE: Use the AquaShine Floor Cleaner.

KEEP OUT OF CHILDREN'S REACH

CAUTION: May be harmful if swallowed. Do not induce vomiting. Give plenty of water and call a physician immediately. If in eyes, flush immediately with plenty of water for at least 15 minutes. If on skin, rinse well with soap and water.

As the conditions in which our product is used are beyond our control, we can only guarantee that it fully complies with our standards of quality and that the responsibility of the manufacturer, if applicable, is limited to the purchase price of the product.

L'Ultime Scellant à Coulis est un protecteur de coulis sans silicone qui peut être utilisé sur tout type de coulis, de carreaux ou de pierre naturelle comme le marbre, l'ardoise et le travertin. Il deviendra votre meilleur ami pour sceller efficacement et protéger la surface contre toutes taches et il ne changera pas la couleur d'origine. Une fois scellé, les liquides perlent, les huiles et les saletés ne s'incrusteront pas.

MODE D'EMPLOI:

Nouveau Coulis: Attendez au moins 48 heures puis appliquez une couche d'Ultime Scellant à Coulis sur le coulis. Essayez l'excédent sur les carreaux à mesure que vous appliquez. **Vieux Coulis:** Utilisez l'Ultime Nettoyeur à coulis pour enlever tous les résidus ou vieux scellant. Attendez jusqu'à ce que le coulis soit complètement séché et appliquez une couche de Scellant sur le coulis. Essayez l'excédent sur les carreaux à mesure que vous appliquez.

ENTREPOSAGE: Stable au gel et au dégel. En cas de gel, laissez dégeler avant d'utiliser.

NETTOYAGE: Nettoyez les outils avec de l'eau tiède et savonneuse immédiatement après usage.

REMARQUE: Toujours faire un test avant dans sur une section peu visible pour vérifier le résultat désiré et la compatibilité du produit sur la surface qui doit être scellée.

APPLICATEURS RECOMMANDÉS: Pinceau d'artiste ou une bouteille pour scellant à coulis avec pinceau applicateur.

POUVOIR SCPELLANT: Surface Poreuse: 30-50 pieds carrés par 500 ml (3-5 mètres carrés), Surface Dense: 100-150 pieds carrés par 500 ml (10-15 mètres carrés) Coulis (calculé pour 500ml): Tuile 12X12: 2500-5000 pieds carrés, Tuile 6 X 6: 600-1250 pieds carrés, Tuile 4 X 4: 300-600 pieds carrés (en fonction de la largeur de la ligne coulis)

TEMPS DE SÉCHAGE: Sec au toucher en 30 minutes, séchage en profondeur 100% après 24h.

ENTRETIEN DE VOS PLANCHERS:

Utiliser le Nettoyeur à plancher AquaShine **GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS**

ATTENTION: Peut être nocif en cas d'ingestion. Ne pas faire vomir. Donner beaucoup d'eau et appeler un médecin immédiatement. Si contact avec les yeux, rincer immédiatement et abondamment avec de l'eau pendant au moins 15 minutes. Si contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau savonneuse.

Comme les conditions dans lesquelles le produit est utilisé sont hors de notre contrôle, nous pouvons seulement garantir qu'il est pleinement conforme à nos standards de qualité et que la responsabilité du fabricant, le cas échéant, est limitée au prix d'achat du produit.

UGS-500



Made in / Fabriqué au
CANADA

WWW.SAMAN.CA